
PROTOKOL Nr 39
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,
Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,

kt6re odbylo sif w dniu 17 lutego 2010 roku

RADA MIAST A MARKI
AI. J. PILud"kiego 95
05-270 MARKI

tel, (11·22) 781-10-03
Fax 781-13-78

UJoj. MaZOUJieckie

o godzinie 1300 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodnicz~cy Jacek Orych. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zal~cznik or I
do protokolu; nieobecny K. Klldzierski) odczytal proponowany porz~dek obrad:

I. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porz~dku obrad.
3. przY.illcie wniosk6w w sprawie zmian por~dku obrad.
4. Zbi6rka odpad6w wielkogabarytowych - analiza dotychczasowych zbi6rek. Plany

i sposoby realizacji w roku 2010.
5. Sprawy r6zne.
6. Zakoilczenie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.

Nie zgloszono zadnych wniosk6w.

Pkt 4. Zbi6rka odpad6w wielkogabarytowych - analiza dotychczasowych zbi6rek. Plany
i sposoby realizacii w roku 2010.

ZastllPca Burmistrza Krzysztof Wnuk poinformowal, ze od lat prowadzona jest w miescie
bezplatna akcja zbi6rki odpad6w wielkogabarytowych, najczllsciej raz lub dwa razy w roku
(wiosna, jesieil). Przeprowadzenie akcji poci~a za sob~ bardzo duze problemy, zar6wno
organizacyjne, jak i przede wszystkim finansowe, gl6wnie z powodu znacznej ilosci
odpad6w, niestety nie tylko wielkogabarytowych, ale bardzo cZllsto innych - bytowych,
budowlanych, przemyslowych. Podkreslil, ze wladze miasta nie chc~ rezygnowac
z prowadzenia akcji, kt6ra cieszy sill duzym zainteresowaniem mieszkailc6w i jest bez
w~tpienia potrzebna, choc ubiegloroczne zle doswiadczenia sklaniaj~do poszukiwania innych
form rozwiljZania tego problemu.

Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska, Gospodarki Wodnej i Rolnictwa Andrzej
Kalinowski przedstawil multimedialn~ prezentacj~, dotycz~c~przebiegu zbi6rki w 2009 roku,
a nastllpnie zaprezentowal3 warianty prowadzenia akcji w roku 2010:

• I - zbi6rka w formie wystawiania odpad6w w okreSlony dzieil przed posesjll,
• II - zbi6rka odpad6w na telefoniczne zgloszenie,
• III - zbi6rka odpad6w w stacjonarnym punkcie

Opis wariant6w wraz z analiz~ wad i zalet poszczeg6lnych rozwiljZail stanowi zal~cznik or 2
do protokolu.

W dyskusji udzial wzillli wszyscy czlonkowie Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,
Bezpieczeilstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska oraz Zas~pca Burmistrza Krzysztof
Wnnk i Naczelnik Andrzej Kalinowski.

W podsumowaniu przeprowadzonej dyskusji Zastllpca Burmistrza Krzysztof Wnnk
powiedzial, ze trwa poszukiwanie altematywnych rozwiljZail prowadzenia zbi6rki odpad6w



wielkogabarytowych, zach~cil radnych do zglaszania propozycji w tym zakresie i zapewnil,
ze wybrany wariant zostanie przedstawiony Komisji do konsultacji.

Przewodniczllccy Jacek Orych podzi~kowal gosciom za przybycie na posiedzenie Komisji
i zarnknllcl dyskusj~ w tym punkcie porzllcdku obrad.

Pkt 5. Sprawy rome.

1. Przewodniczllccy Jacek Orych poinformowal, ze do Komisji zostal skierowany projekt
uchwaly w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody (Druk nr 435).

Radny Pawel Chojnowski powiedzial, ze wprowadzenie takiego punktu do porzllcdku obrad
w trakcie trwania posiedzenia, a szczegolnie wydawanie opinii 0 projekcie uchwaly, jest
wbrew zapisom Statutu miasta Marki.

W dalszej dyskusji udzial wzi~li radni: Jacek Orych, Tadeusz Pasternak, Bogdan Trzemecki,
Jan Orlowski i Pawel Chojnowski oraz Naczelnik Andrzej Kalinowski.

Komisja Zdrowia, Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska nie
zaopiniowala projektu uchwaly, zawartego w Druku nr 435.

2. Zast~pca Burmistrza Krzysztof Wnuk, w odpowiedzi na pytanie radnego Tadeusza
Pastemaka, poinformowal 0 kosztach i organizacji akcji odsniezania miasta.

W dyskusji udzial wzi~li rowniez radni: Pawel Chojnowski, Grzegorz Mlodzianowski, Maciej
Grabowski, Jan Orlowski, Ryszard Korotko i Jacek Orych.

3. Przewodniczllccy Jacek Orych poinformowal, ze jednym z tematow nast~pnego

posiedzenia Komisji b~dzie kwestia asortymentu artykulow spozywczych,
sprzedawanych w sklepikach szkolnych - inicjatorem podj~cia tematu byl radny
Boguslaw Dllcbkowski, ktory zwrocil uwag~ radnych na zagrozenia, zwiqzane ze
spozywaniem przez dzieci i mlodziez niezdrowej, genetycznie przetworzonej
zywnosci. Przewodniczllccy wyrazil Wllctpliwosc, kogo nalezy zaprosic na posiedzenie,
czy wlascicieli sklepikow, czy rowniez dyrektorow szkol.

PrzewodniczllccyJacek Orych !,()iriforrll()wal, zeiaprosi ha to posiedzenie dyrektorow
mareckich szkol.

Pkt 6. Zakonczenie posiedzenia.

o godzinie 1400 Przewodniczllccy Jacek Orych zamknllcl posiedzenie Komisji Zdrowia, Opieki
Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska.

Protokolowala

Ef1~


